
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi !9,06,2023 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
finerii qedin{ei ordinare de lucru.

$edinfa incepe la ora !400 ,participd 13 consilieri din 13 in funclie . La qedinld
participd d-l primar Proca Florin Bogdan , d na secretar general Leca Andra.$edinla
este legal constituitd, aceastaa fost legal convocat[ de primarul comunei Berevoeqti
prin adres a nr.4067 I t3 .06.2023.

Preqedintele de qedinld este d-1. consilier Mazilu Ionel care ia loc la prezidiu
qi prezintd proiectul ordinii de zi:
1. Aprobarea procesului verbal de Ia qedinta anterioari.
2. Depunere jurim6nt consilier local Pascu Gheorghe.
3. Proiect de hotirflre privind aprobarea colaboririi/parteneriatului intre

UAT comuna Berevoeqti gi Judeful Argeg prin Consiliul Judetean Arges in
vederea depunerii aplicafiei de finan(are pentru apelul de proiecte
Microbuze electrice pentru elevi finanfat prin Programul Ntional de
Redresare gi Rezilienfl al Rom6niei, Componenta Cl5:Educafie-Reforma
6:Actualizarea cadrului legislativ pentru a asigura standard ecologice de
proiectare, construc{ie gi dotare in sistemul de invltimint
preuniversitarrlnvesti{ia 10 -Dezvoltarea re$elei de gcoli verzi pi

achizifionare de microbuze verzi..
4. Proiect de hotlrfire privind acordarea unui stimulent financiar pentru nou-

niscu{i.
5. Proiect de hotlr6re privind indemnizalia pentru participarea la sedinfa de

consiliu.
6. Proiect de hotirflre privind aprobarea Regulamentului al serviciului de

canalizare pentru comuna Berevoegti.
7. Proiect de hotlrire privind includerea teritoriului administrative gi

participarea comunei Berevoeqti la Parteneriatul Leader cu denumirea

f inutul Posadelor-LEADER 2027 .

8. Proiect de hotlrffre privind aprobarea Contractului de prestlri servicii de

salubrizare.
9. Proiect de hotirffre privind aprobarea Planului de asisten{I medical

comunitari la nivelul comunei Berevoeqti, pentru anul2023.
l.0.Diverse.
D-l Primar solicitd introducerea pe ordinea de zi a inca 1 punct gi anume:
-Proiect de hotirire privind alegerea preqedintelui de gedin{I.



n\

Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele I 1 puncte qi este aprobat in
unanimitate.

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezintd procesul verbal al
qedinlei care s-a desf6qurat in data de 29.05.2023.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat cu
12 voturi pentru .

2.Depunere juramant consilier Pascu Gheorghe.
D na secretar prezirrtd d lor consilieri incheierea civilE a Judecdtoriei C0mpulung
pronunfat[ in dosarul nr.3480120512023 din 13 iunie 2023 privind validarea
mandatului de consilier local al supleantului PNL d I Pscu Gheorghe cauzatd, de
demisia din Consiliul Local BerevoeEti a d lui Sibianu Ovidiu
D-l Pascu Gheorghe este invitat s[ rosteasci jur[m0ntul in calltate de consilier local,
iar acesta se conformeazd, rosteqte qi semneaz5 jurSmdntul.

3. Proiect de hotlrire privind aprobarea colaboririi/parteneriatului intre UAT
comuna Berevoegti gi Jude{ul Argeg prin Consiliul Judetean Arges in vederea
depunerii aplicatiei de finantare pentru apelul de proiecte Microbuze electrice
pentru elevi finanfat prin Programul Nfional de Redresare gi Rezilienfi al
RomAniei, Componenta C15:Educa{ie-Reforma 6:Actualizzrea cadrului
legislativ pentru a asigura standard ecologice de proiectare, construc(ie gi

dotare in sistemul de invltimffnt preuniversitar,Investifia 10 -Dezvoltarea
re{elei de gcoli verzi gi achizi(ionare de microbuzeverzi..
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra.
D-na Leca:Este un parteneriat cu Consiliul Judetean pt achizitionare de microbuze
gcolare

D-l Primar:Cererea de finalare va fi depusd de cdtre Consiliul Judetean , se pare c5
suntem pe loc eligibil tindnd cont de distantele intre limitele comunei, adicl
distanlele foarte mari cum ar fi G6mdceqti p6ni la centru gi Bratia, ne incadr[m pt
aceste microbuze gcolare.Ne obligdm sd facem p6nd in anul 2024 statii de incdrcare,
in rest alte costuri, cofinanlare la acest moment nu include din parteanoastrS.

D-l Busuioc:Nu se specificd un nr de 1,2

D-na Leca:2 microbuze de care vor beneficia256 de oopii
D-l Busuioc:$i staliile astea de inc6rcare, ei s5 ne ajute
D-l Primar:Nu, este obligatia noastrd qi ne asum[m prin acest proiect de hotirdre s[
fie gata gatapdndin2024 dar noi vom gtii dacd va fi eligibil proiectul lindnd cont c5
au depunerea proiectului pe termen foarte scurt.
D-l Busuioc:Foarte bine ar fi ca 16ngd aceste microbuze sd vinS gi niqte panouri foto
voltaice
D-l Viceprimar:Cu siguranld incercdm orice variantd de finantare pt panouri
fotovoltaice, pt stalii



D-l Primar:Problema este cd foarte multe firme dacd vrem sd depunem pt panouri
fotovoltaice cer foarte mulli bani inainte.Este vorba de 1-1,5 miliarde qi nu vor banii
la succes, ii vor inainte.La acest moment nu ne permitem , pdnd la urmd vom face
un parteneriat , s[ ne lase lase cu banii pdn6 la anul sau vedem ce sursd de finantare
gdsim eventual la o rectificare de buget s6 prindem bani, pt a putea depune.Dar in
rest si depunem noi cu angajatii primdriei s[ gti]i cI este imposibil.
D-l Busuioc:Ca reper am avut comuna Schitu Goleqti
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre gi cu
unanimitate de voturi pentru este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.37 din
19,06,2023,
4.Proiect de hotlrffre privind acordarea unui stimulent financiar pentru nou-
niscufi.
Sunt prezentate: proiectul de hotdr6re , referatul de aprobare qi raportul de
specialitate .Prezint[ d-na secretar LecaAndra.
D-na Leca:Acest proiect de hot[rdre a fost iniliat cd citre d nii consilieri PNL
D-l Primar:$tim despre proiectul suslinut de PNL la nivel central gi la nivel de jude!

,insd eu nu doresc s[ mi aldtur colegilor primari PSD care au spus nu acestui
proiect.Din contr6 este benefic, il sustinem.Singura problemd este sd fie in
prevederile legale.Eu propun la urmdtoarea rectificare sd prindem bani pt acest
proiect , insS cu permisiunea dvs trebuie sd ne g6ndim putin la sumd.Laalte comune
a fost intre 300 gi 700 lei.Eu ag propune undeva la 500 lei dac[ suntefi qi dvs de

acord, adic[ este o suml ok.Dacdla anul vom prinde mai mul1i bani qi vom avea mai
mul1i bani disponibili vom veni cu modificare qi atunci s[ dim 1000 lei fErI nicio
problemE, sunt perfect de acord.Eu la acest proiect de pe ordinea de zi aq spune da
dar cu suma de 500 lei qi sd prindem bani la urmdtoarea rectificare pt acest proiect.
D-l Busuioc: Multumim cd ne apreciali iniliativa dar cum ati qi specificat nu este a

noastr6, este a d nei pregedinte PNL Arges.Noi nu am fbcut decdt s[ venim cu copy
paste.Ca nr de nagteri am inleles ci anul trecut nu au fost decdt 30 gi este in continuu
scidere, noi am propune 700 lei, nu mi se pare o sumd mare.

D-l Pascu:Am v[zut acolo in decurs de 1 an se pot da acesti beni, chiar dacd nu avem
bani acum gi facem rectificare tot am putea onora ceva,ideea este cum ddm ,tncepdnd
de acum?
D- l Primar:Da, de acum
D-l Busuioc:Avdnd in vedere proiectul nr.39 o sd se faci rost de bani
Se stabileste suma de 700 lei ca stimulent pentru nou n6scut.
Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrOre qi cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.38 din
19.06.2023.
S.Proiect de hotir6re privind indemniza$ia pentru participarea la sedin(a de
consiliu.



Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare qi raportul de
specialitate .PrezintS d-na secretar Leca Andra.
D-l Busuioc:$tiam de la bun inceput cd vor fi disculii, deja in gedinla de comisie d I
pregedinte al comisiei mi a spus c6 este fbcut la miqto , i am spus nu .De atdta timp
gi de atdtia ani ne lovim de sursa de finantare la orice propunem gi la orice spunem
noi.in a\te 1dri, in alte localitdli se face voluntariat.Acum cu acegti bani se face o
economie destul de mare.S ar putea acoperi inclusiv din energia electricd, apd, am
putea cu banii acegtia sE i ducem spre Otelu, sd facem alimentare cu apS.Sunt foarte
multe care se pot face cu aceqti bani.Haide{i sd facem voluntariat nu neapdrat sd

venim aici pt bani.Asta este punctul nostru de vedere al grupului PNL.
D-l Pduna:Am analizat proiectul de hotdrdre, m am interesat gi la late 1oca1it61i, am
experienld de 32 de ani de consilier, nu am int0lnit pAnE acum o asemenea propunere
in condiliile in care cu 2 luni inainte noi chiar am votat pt aceast6 indemnizalie.Daci
dorim si facem voluntariat p6rerea mea este cd nu ne opreqte nimeni sE facem
voluntariat dar in alte domenii.Nu avem cum sd fim de acord cu acest proiect de

diminuare.Reprezint[ efortul consilierilor in ceea ce privesc hotdrdrile gi bunul mers
al comunei In concluzie noi am oferit aviz negativ la acest proiect , nu suntem de

acord cu el.
D-l Pascu:Indiferent de propunerile care vin din partea consilierilor sd linem cont de

ele gi s5le privim ca punct de vedere, sd nu creSm judecdli.Hotdrdrea finald aparfine
Consiliului Local, dar nu vreau ca aceastd iniliativ[ sI fie tratatd cE a fost pus6 in
b69c61ie.

D-l Primar:Din punctul meu de vedere aceastl propunere trebuia si fie cdnd s au

mdrit salariile gi s au aprobat inclusiv indemnizalia dvs de consilier.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6r6re qi cu 4
voturi pentru qi 9 impotrivi nu este atins cvorumul necesar prevazut de lege pt
adoptarea unei hotlrari.
6.Proiect de hotirffre privind aprobarea Regulamentului al serviciului de
canalizare pentru comuna Berevoegti
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , referatul de aprobare qi raportul de

specialitate .Prezintd d-na secretar LecaAndra
D-na Leca:Acest Regulament a fost trimis pe grup acum cdteva luni qi I am analizat
apoi intr o sedinta de Consiliu local
D-l Primar:Dac[ aveli gi alte idei ar fi bine
D-l Busuioc:Acest Regulament este un lucru foarte ok
D-l Primar:Din punctul meu de vedere era mai bine discutat cu to{i consilierii ,cu
executivul qi adaptat la nevoile noastre locale
D-l Viceprimar:Vom veni cu un proiect de hot6rdre qi pt costuri
D-l Schioapa:Racordarea se face sub supraveghereaunei comisii dinparteaprimdriei
D-l Pascu:Acum dacd ne extindem duce statia?



D-l Primar:Cu al II lea modul p6n6la 7000 de locuitori
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.39 din
19,06,2023,
T.Proiect de hotlrAre privind includerea teritoriului administrative pi
participarea comunei Berevoeqti la Parteneriatul Leader cu denumirea finutul
Posadelor-LEADER 2027 .

Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare qi raportul de
specialitate .Prezint[ d-na secretar LecaAndra
D-l Primar:Pt a putea depune acest plan este necesar hot6rdrea Consiliului Local pt
sustinere.
D-l Busuioc:Ce localitili fac parte , eu am experienta in GAL .in anumite GAL uri

a se fbcea foarte mult voluntariat
D-l Primar:Domnesti, Aninoasa, Tigveni, Valea Iasului, Musetesi,
Retevoeiesti,Cogegti, Darmanesti, toata zona de nord
D-l Busuioc:Noi de regula nu f[ceam parte din colegiul de nord
D-l Primar:Noi mergeam pe partea aceasta pe Valea Bratiei
D-I Busuioc:Este foarte bine, este un lucru exhaordinar.Am avzit c[ prioritar ar fi
construirea de gr6tare
D-l Primar:Da, zone de picnic
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6rdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptat[ H.C.L. Berevoeqti nr.40 din
19.06.2023.
8.Proiect de hotlrffre privind aprobarea Contractului de prestiri servicii de
salubrizare.
Sunt prezentate: proiectul de hot6r6re , referatul de aprobare qi raportul de

n specialitate .Prezint[ d-na secretar Leca Andra
I D-l Viceprimar:Pretul s a mdrit de la 458 la 498 lei/tona

D-l Schioapa:Cum facem sE pldtim fiecare cdt aruncI, cdt produce?
D-l Viceprimar:La nivel de localitate se cantareste gunoiul ,se pldteste in functie de

cantitate, din punctul nostru de vedere am verificat mereu masinile, cantitatea de
gunoi oea mai mare problema este sd scadem aoeasta cantitate
D-l Busuioc:Pt plastice si sticle primaria este scutita de ceva primeste un stimulent?
D-l Viceprimar:Cantitatea de plasttic si sticla nu intra laplata,avem niste obiective
tinta pe care trebuie s[ le indeplinim.Firma de salubritate primeste bani ,noi nu
D-l Pascu:Banii care se incaseazd de la populatie acoper6 costurile?
D-l Viceprimar:Nu
D-l Pascu:Sunt diferente mari?
D-l Primar :1,5 -2 miliarde/an



Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cu
unanimitate de voturi pentru (1.3) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.4l din
19,06.2023,
9.Proiect de hotirire privind aprobarea Planului de asistenfi medical
comunitar[ la nivelul comunei Berevoepti, pentru anul 2023
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare gi raportul de
specialitate .Prezintd d-na Pislaru Diana
D-na Leca:Acest plan este vizat de DSP qi trebuie aprobat prin hotdrdre de consiliu
local
D-l Busuioc:S[ in{elegem cd sunt 687 de persoane care sunt vulnerabile
D-na Pislaru:Da, din evidentele VMG, ASF qi handicap
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.42 din
L9,06,2023.
l0.Proiect de hotlr6re privind alegerea pre$edintelui de gedin{i.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrOre , referatul de aprobare gi raportul de

specialitate .Prezintd d-na secretar Leca Andra
Se alege presedinte de sedinta pentru luna iulie d 1 consilier Moiceanu George
Nicolae.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6r0re qi cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.43 din
19,06.2023.
Nemaifiind disculii in qedinla de astdzi, preqedintele de qedin!6 declar[ inchise
lucr[rile acesteia.

$edinla se tncheie in jurul orei 1530.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Secretar


